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 Dnia 21 listopada 2019 roku, odbyły się u nas w Ośrodku otrzęsiny. Rozpoczęliśmy 

otrzęsiny od meczu z kadrą w koszykówkę, pomimo wsparcia i motywacji przez Pana Leszka, 

niestety przegraliśmy mecz, ale była dobra zabawa.  
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 Na początku połowa nowych dzieci bała się tych otrzęsin. A bali się bo starsi 

wychowankowie opowiadali różne, straszne historie. Najpierw każdy stał za drzwiami 

i czekał aż go wychowawca zawoła żeby wszedł. Potem musieliśmy ciągnąć sanki brać 

chińskie pałeczki i nakładać nimi fasolki do miski. Wychowawca wylewał tłusty żel na głowę 

i sypał brokatem, a potem nas wymalowali. Ostatnie zadanie to taniec z naszą Panią 

Wicedyrektor Anią czekaliśmy aż wszyscy przejdą zadania. Bardzo było śmiesznie i fajnie 

spędziliśmy ten czas. 
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Jak wszyscy nowi wychowankowie przeszli tak trudne dla nich rzeczy, musieli ukłonić się 

Królowej i Królowi, którymi byli Nicole Vu i Kamil Bełza. 

Po ukłonieniu się Królowej i Królowi nastąpiło złożenie przysięgi przez wychowanków „Domu 

na Trakcie. Nowi wychowankowie powtarzając za Panią Dyrektor słowa uroczystej przysięgi  

„Domu na Trakcie” obiecali, że będą grzeczni i będą starali się dobrze uczyć. Złożyli swoje podpisy na 

wielkim brystolu. 

 Królowa udzieliła nawet wywiadu naszemu nadwornemu fotografowi, Panu Jurkowi 

Kosiorkowi…. 
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W dniu 19 grudnia 2019 roku w naszym MOS-ie odbyła się uroczysta Wigilia. Zaczęliśmy od 

oglądania jasełek wykonanych przez naszych wychowanków, które były bardzo fajne. Po 

jasełkach dziewczyny śpiewały dużo kolęd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Potem zasiedliśmy do stołu i zaczęliśmy próbować wszystkich potraw w połowie zaczęliśmy 

dzielić się opłatkiem. Na samym końcu przyszedł do nas Św. Mikołaj i każda grupa musiała 

zaśpiewać jedną kolędę i po kolędach dostaliśmy prezenty. Potrawy były bardzo smaczne,  

a były pierogi z grzybami, ryba, ciasta, sałatki. Atmosfera była bardzo radosna każdy był 

uśmiechnięty i szczęśliwy. 
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MASTERCHEF 

W październiku 2019 roku odbył się konkurs MasterChef w Domu Na Trakcie. Brało w nim 

udział pięć grup. W każdej grupie po 3 reprezentantów,a ich celem była rywalizacja. 

Pierwszym wyzwaniem było przygotowanie sałatki jarzynowej - nie było to dość trudne. 

Drugim zadaniem było rozpoznawanie warzyw i przypraw niektórzy mieli z tym problem. 

Ostatnią konkurencją było ubijanie białka na jednolitą konsystencje. Grupa piąta miała z tym 

spory problem. Na końcu zostały wręczone nagrody.  

Grupa 1 zajęła pierwsze miejsce  

Grupa 2 zajęła drugie miejsce  

Grupa 3 zajęła piąte miejsce  

Grupa 4 zajęła trzecie miejsce 

Grupa 5 zajęła 4 miejsce  

Wszyscy byliśmy radośni i zadowoleni. Nauczyliśmy się gotować, wygrywać i przegrywać. 

Olaf Drop 6A  

Basen 
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Zawsze, w co drugi poniedziałek Pan Jurek Płużański organizuje wyjazd na basen. Jedziemy 

busem Pana Zygmunta. W Aninie oprócz dużego basenu są sauny, jacuzzi i zjeżdżalnia. My 

tam pływamy i zjeżdżamy z zjeżdżalni. Bawimy się i jednocześnie ćwiczymy. Czujemy 

radość i satysfakcję że to my zasłużyliśmy na wyjazd.  

I dzięki basenowi uczymy się pływać i rozładowujemy napięcia wewnętrzne. 

Alan Mateusiak 6a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



10 
 

 

                  WOLONTARIAT 

Co poniedziałek z Panią Ewą uczęszczamy na wolontariat przy ul.Odrębnej. 

Spędzamy tam czas z ludźmi chorymi i niepełnosprawnymi intelektualnie. Są oni bardzo 

ciepli i mili. Gdy tam jesteśmy to oglądamy z nimi telewizję lub robimy jakiejś ciekawe 

rzeczy. 

Bardzo lubimy tam chodzić i spędzać z tymi samotnymi ludźmi czas, głównie są to osoby 

starsze i bez rodzin, które mogłyby ich odwiedzać. 

Pewnego dnia byliśmy gośćmi urodzin, które obchodzone były przez sześć osób na raz,(było 

bardzo fajnie). 

Czasami na zajęciach kulinarnych zdarzy się, że upichcimy coś dla naszych podopiecznych. 

Wiadomo, że są to ludzie chorzy i po mimo  choroby można się z nimi świetnie 

porozumieć☺. 

Red. Alan 
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Wycieczka do łodzi 2019. 

Dnia 07.11, zebraliśmy się na apelu za 15 minut  siódma, wyruszyliśmy ok. godziny 7:00 

dojechaliśmy o 9:00 , pomiędzy jazdą mieliśmy postój na tzw. ,,siusiu” dostaliśmy też 

prowiant.  

Kiedy już zaparkowaliśmy pani przewodnik już na nas czekała, najpierw ustaliliśmy sobie 

zasady, potem poszliśmy zwiedzać, pierwszy był dworzec, bardzo elegancki , dosłownie zero 

ludzi, można było tez ujrzeć też starą odnowioną fabrykę prądu, wróciliśmy do autokaru i 

pojechaliśmy na seans 360 stopni w planetarium o tematyce przyrodniczej, dowiedzieliśmy 

się o tym jak ewoluowaliśmy, jakie są najstarsze zwierzęta na naszym świecie , seans był 

bardzo ciekawy, nie dało się nudzić. Po obejrzeniu seansu wszedł do Sali pan i oznajmił , że 

11 listopada (czyli w święto niepodległości )o godzinie 13:35 na niebie ma zajść zaćmienie 

słońca prze planetę Merkury. Po zakończeniu całego ,,przedstawienia ’’ przenieśliśmy się do 

naszego środka transportu pojechaliśmy do ,,Białej Fabryki ’’  że to była ( w tamtych czasach 

) jedyna otynkowana i pomalowana fabryka w łodzi zajmująca się sukiennictwem  d  sdfv 

 

Iwo Dankowiakowski 
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,,11 listopada’’ 

Po wejściu do sali pan kazał odłożyć plecaki i nie rozpakowywać się. Powiedział ,że po 

sprawdzeniu obecności mamy zejść na dół. Pomyślałem ,że to kolejna próbna ewakuacja. 

Lecz weszliśmy do stołówki gdzie czekało kilka stołów. Cała sala była udekorowana w biało-

czerwone barwy. Oprócz stołów znajdowały się tam też stojaki z obrazami. Na obrazach były 

najważniejsze bitwy podczas walki o Niepodległość. Na stolikach informacje o powstaniu 

Styczniowym , Listopadowym , Kościuszkowskim i Krakowskim. Był też banknot w gablocie 

z ważną postacią z tamtego okresu. Zwiedzanie odbywało się w taki sposób ,że podążaliśmy z 

panem koło każdego ze stołów ,a pan nam opowiadał i tłumaczył treści które znajdowały się 

na danym stole. Całe zajęcia były naprawdę ciekawe oprócz głównego nurtu były też pytania 

na temat jak dziś być patriotą. Każdy miał coś do powiedzenia, jak nie to uważnie słuchał. Po 

zajęciach wróciliśmy do klasy i dalej dyskutowaliśmy na temat zaborów.  

Alek 
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Wywiady 

 

Wywiad z Panią Karoliną Krakowską psychologiem szkolnym w Domu Na Trakcie 

Wywiad przeprowadził Krzysztof Parapura… 

K.P.: ile pani pracuje w domu na trakcie? 

K.K.: leci już 5 miesiąc od września ubiegłego roku. 

K.P.: czy dużo do pani przychodzą wychowankowie? 

K.K.: raczej tak  

K.P.: jaką szkołę trzeba wybrać żeby zostać psychologiem? 

K.K.: trzeba skończyć 5-io letnie studia magisterskie, a żeby pracować z dziećmi musiałam , 

zrealizować przygotowanie pedagogiczne i przeszłam „1000” różnych szkoleń. 

K.P.: a dużo pani zarabia jak na pracę psychologa? 

K.K.: nie jest tak źle, na więcej się nie obrażę. 

K.P.: czy wychowankowie przychodzą z łatwymi czy trudnymi sprawami? 

K.K.: trudność spraw to bardzo indywidualna kwestia choćby najmniejszy z mojej 

perspektywy problem może być dla kogoś gigantyczny dlatego nigdy tego nie oceniam. 

K.P.: pracowała pani w innych szkołach? 

K.K.: tak pracowałam w m.in. w PSP  Celestynowie i w MOS „Jędruś” oraz jako asystent 

rodziny (GOPS) 

K.P.: czy chciałaby pani coś dodać na koniec wywiadu? 

K.K.: nie nie chciałabym… 
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K.P.: dziękuje za wywiad pani Karolino  

K.K.: dziękuje  

 

Wywiad z panią Sylwią sekretarką MOS-u Dom Na  

Trakcie… 

Wywiad przeprowadził Krzysztof Parapura… 

K.P.: dzień dobry pani Sylwio  

K.P.: ile pani pracuje jako sekretarka? 

S.D.: pracuje tutaj 2,5 roku. 

K.P.: czym się pani zajmuje? 

S.D.: mam dużo obowiązków m.in. obsługa urządzeń biurowych, udzielanie informacji drogą 

telefoniczną i e-mailową. Prowadzenie dokumentacji księgowych placówki i akt osobowych 

pracowników… 

K.P.: czy pani może zastąpić z-cę dyrektora i dyrektora głównego? 

S.D.: absolutnie nie, gdyż sekretarka szkoły wykonuje prace zlecone przez dyrektora. 

K.P.: czy męczy pani ta praca? 

S.D.: nie, nie męczy mnie. lubię swoją pracę  

K.P.: a dużo pani zarabia? 

S.D.: zarabiam przeciętnie… 

K.P.: a dużo pani pracuje w nadgodzinach? 

S.D.: w ogóle, wyrabiam się w mojej pracy… 

K.P.: czy sekretarz może ewakuować szkołe w razie niebezpieczeństwa? 

S.D.: nie za bardzo, gdyż to jest współpraca zbiorowa… 

K.P.: dziękuje za wywiad pani Sylwio… 



19 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 DJ ET3RNIX POLECA: 

JEŚLI COŚ Z ROCKA TO: 

COMA – TRUJĄCE ROŚLINY 
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COMA – TRANSFUZJA 

METALICA – TURN THE PAGE 

JEŚLI COŚ Z EDM&DANCE TO: 

ADAM LAMBERT – GHOST TOWN(DANIEL CAMPBELL RMX) 

AMF-WAKE UP 

EMIL LASSARIA-FROM EVERYTHING TO NOTHING 

JEŚLI COŚ Z TRAPU TO 

EBEN-ASSASIN 

HOPEX- CONQUER 

HOPEX-MOVIE 

JEŚLI COS Z RAPU TO: 

MALIK MONTANA –W2P 

BEDOES&LANEK-OPOWIEŚCI Z DOLINY SMOKÓW 

Żabson –trappolo 

JEŚLI COS Z MASHUP TO : 

MIKE PERRY- OCEAN  

MIKE PERRY – INSIDE THE LINES 

MIKE PERRY – STAY YOUNG 

TOP 10 PREMIER GRUDZIEŃ 2020 ROKU!!! 

1. JUSTIN BIEBER – YUMMY 

2. MIUOSH & PALUCH – BLCKSTR 

3. SZPAKU & KUI PRODUCENT – NOC POLARNA 

4. TKM & MARIANNE – LECIMY PO WIĘCEJ 

5. J BALVIN – MORADO 
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6. LYLU-ZASADY OCZYWISTE 

7. SELENA GOMEZ – RARE 

8. SMOLASTY & EWA FARNA – PEŁNIA 

9. RONNIE FEAT.DIOX & SIR MICH – RADIÓWKA 

10. DWA SŁAWY – POKOLENIE X  

TOP 5 RAPERÓW MUZYKI ŚWIATOWEJ!!! 

1.JAY-Z 

2.EMINEM 

3.SNOOP DOGG 

4.Ś.P TUPAC SHAKUR 

5.KANYE WEST 

WIĘCEJ Z ŚWIATA MUZYKI JUŻ W NASTEPNYM NUMERZE!!! 

 

POZDRAWIAM REDAKTOR I DJ KRZYZTOF PARAPURA (IX!N) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


